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Prisutni: prof.dr.sc. Alfio Barbieri, doc.dr.sc. Violeta Šugar, Tina Trošt, mag.pead.,  dr.sc. Mihovil 
Dabo, dr.sc. Ines Kovačić, izv.prof.dr.sc. Giorgio Sinković, mr.sc. Tijana Barbić Domazet, 
doc.dr.sc. Kristina Riman, dr.sc. Tanja Habrle, Prorektorica prof.dr.sc. Nevenka Tatković, Greta 
Terman 

Odsutni:  doc.art. Denis Modrušan i predstavnici studenata 

 

Rektor otvara sastanak Glavnog odbora za kvalitetu i predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Konstituiranje Glavnog odbora i izbor predsjednika 
2. Vrjednovanje preddiplomskog stručnog studija Proizvodno strojarstvo 
3. Razno 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

Ad.2. 
Vrjednovanje preddiplomskog stručnog studija Proizvodno strojarstvo 

 
Rektor je sastanak započeo drugom stavkom dnevnog reda koja je od iznimne važnosti za 
Sveučilište Jurja Dobrile. Rektor je naglasio kako je program ustupljen od strane sveučilišta u 
Varaždinu te kako je taj program verificiran od svih tijela. U programu se mogu unijeti izmijene 
do 15%. 

Prorektorica za nastavu i studente prof.dr.sc. Nevenka Tatković istaknula je kako su prijave za 
studije već krenule od Agencije za znanost i visoko obrazovanje te da se što prije treba objaviti na 
stranicama AZVO-a.  



Greta Terman navodi kako se treba pripremiti odluka kojom će se potvrditi izv.prof.dr.sc. Giorgia 
Sinkovića kao člana GOK-a te da bi se prije rasprave trebalo raspraviti o prvoj točci dnevnog reda. 

Ad.1. 
Konstituiranje Glavnog odbora i izbor predsjednika 

 
Izv.prof.dr.sc. Giorgia Sinković predlaže doc.dr.sc. Violetu Šugar za predsjednicu Glavnog odbora 
za kvalitetu. 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar prihvaća kandidaturu te je jednoglasno izabrana kao predsjednica GOK-
a. Doc.dr.sc. Violeta Šugar zahvaljuje se na ukazanom povjerenju. 

Ad.2. 
Vrjednovanje preddiplomskog stručnog studija Proizvodno strojarstvo 

 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar preuzima vođenje sjednice te daje riječ izv.prof.dr.sc. Giorgiu Sinkoviću. 
Napominje da je do sada predstavljanje novog programa od strane samog izlagača bila dobra 
praksa. 

Izv.prof.dr.sc. Giorgio Sinković navodi kako nije bilo kadra koji bi radio na elaboratu. Objašnjava 
da se radi o stručnom studiju zbog angažmana ljudi bez znanstveno-nastavnih zvanja 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar postavlja pitanje kako će se studenti upisivati na diplomske studije ako 
završe stručni studij proizvodnog strojarstva u Puli. 

Rektor obrazlaže da stručni studij to omogućava uz polaganje razlikovnih predmeta. 

Izv.prof.dr.sc. Giorgio Sinković navodi kako su dobili pozitivno mišljenje institucija (HZZ-a, 
HGK, Istarske županije, Grada Pule, Tehnomonta, Uljanik i Cimos). 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar osvrće se na syllabuse koji nisu dobro ispunjeni. 

Izv.prof.dr.sc. Giorgio Sinković navodi kako će biti gotovi kada ih napišu nositelji kolegija. 

Tijana Barbić Domazet ima upit vezan uz literaturu na što prorektorica prof.dr.sc. Nevenka 
Tatković odgovara da će sveučilište Sjever ustupiti literaturu i našu vlastitu literaturu te e-učenje. 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar navodi da bi se syllabusi i životopisi trebali ujednačiti. 

Greta Terman postavlja pitanje osnivanje Odjela za tehničke studije, odnosno zanima ju da li će 
osnovati taj Odjel pod kojim će biti i predloženi studij Proizvodnog strojarstva ili će se predloženi 
studij izvoditi pod Sveučilištem. Također navodi kako je syllabuse potrebno doraditi. 

Rektor odgovara kako će se o tome kasnije donijeti Odluka. 



Dr.sc Ines Kovačić postavlja pitanje vezano uz planirani broj studenata i gdje se planira izvoditi 
nastava, odnosno da li će se plaćati najam Ekonomskoj školi i industrijsko-obrtničkoj za korištenje 
njihovih praktikuma. 

Izv.prof.dr.sc. Giorgio Sinković navodi da će biti 40 redovitih i 30 izvanrednih studenata te da će 
se detaljnije dogovoriti s industrijsko-obrtničkom školom koja će ustupiti njihove prostorije i 
njihov laboratorij, a ako Istarska županija odobri neće se plaćati najam. 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar daje prijedlog da se predloži rok u kojem bi se trebalo poraditi na 
programu.  

Rektor predlaže da se program prihvati. 

Greta Terman predlaže da se ispoštuje procedura oko vrjednovanja predloženog studijskog 
programa utvrđena Pravilnikom o vrjednovanju obrazovnih programa Sveučilišta Jurja Dobrile. 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar navodi kako su imali sličnu situaciju sa studijem sestrinstva i drugim 
studijima. Naglašava da članovi GOK-a shvaćaju posao ozbiljno i tako pristupaju proceduri 
vrjednovanja novih studijskih programa.  

Prorektorica prof.dr.sc. Nevenka Tatković navodi kako će AZVO samo pogledati pokrivenost 
programa, opterećenje, a i ne traže se dodatna financijska sredstva.  

Prorektorica prof.dr.sc. Nevenka Tatković navodi kako će osigurati literaturu od sveučilišta Sjever. 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar kao zaključak navodi da GOK uvjetno daje zeleno svjetlo i predlaže da 
se odredi razuman rok u kojem će se unijeti ispravci.  

Predloženi rok za ispravke elaborata i priloga studijskog programa Proizvodno strojarstvo je 30 
dana. 

Završetak rada: 12:40 sati 

Predsjednica Glavnog odbora za kvalitetu 

Doc.dr.sc. Violeta Šugar 

______________________ 

Zapisnik sastavila: 

Sanja Radolović 

 

 


